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Er staan nu 2 mogelijke inrichtingen op het programma. 
De ene volgens LIOR en de andere gelijkend op 
Slecheldebrug en meer in overeenstemming met eerdere 
visies 

Door de beeldvorming en informele gesprekken kom ik 
op de volgende vragen. 

De keuze voor het stuk waarde kademuren worden 
gerepareerd is duidelijk. Ook de ingeschatte financiële 
gevolgen. 

Echter ligt dit stuk van de kade in een wijk met ook een 
historisch karakter. 

 

 

 

 
 

 

 1 Zijn er plannen om omliggende straten bv Havenstraat en 
Dubbelstraat en de “rest” van de Noord en Zuidzijde 
haven ook in de (nabije) toekomst ook opnieuw in te 
richten en is er noodzaak om ook daar de riolering up-to 
date te brengen cq te vervangen. Zo ja, op welke termijn 
zou dit plaats kunnen vinden. 

 

 

De riolering van de Noord- en Zuidzijde Haven ter hoogte 
van de gedempte haven is aan vervanging toe en staat op 
de meerjaren-onderhoudsplanning voor 2028. In dit 
gedeelte van de Noord- en Zuidzijde Haven ligt al 
hoogwaardige bestrating (gebakken klinkers) in de rijbaan, 
dit in tegenstelling tot de verharding van de Noord- en 
Zuidzijde Haven ter hoogte van de Kademuren. .  



 2 Volgens welke vormgeving zijn genoemde straten aangelegd. 
Is dit vergelijkbaar met LIOR of met ontwikkelplan 2013 of een 
tussenvorm  

De “rest” van de Noord- en Zuidzijde Haven is ver voordat 
het Ontwikkelplan 2013 en de LIOR van kracht geworden 
zijn aangelegd.  

 3 Het LIOR beeld voor het voorstel gebied is duidelijk, ook 
het beeld van meer conform ontwikkelplan 2013.  Ons 
bereiken dus berichten dat er in het ruimere 
Havenkwartier (de eerder genoemde straten) ook andere 
inrichtingen zijn die zo heb ik begrepen tussen beide nu 
te kiezen varianten in zit. 

In hoeverre klopt dit en in hoeverre bestaat het gevaar 
dat we dan 2 of 3 verschillende vormgevinging krijgen 
binnen het havenkwartier. En indien er inderdaad nu een 
soort van tussenvariant bestaat, is deze variant dan niet 
een mogelijkheid om meer conformiteit te krijgen in het 
hele gebied. 

Zo ja, zou er een duiding mogelijk zijn wat dit dan mbt 
financiering zou moeten kosten. En welk beeld past daar 
bij. 

 

Nee, er is sprake van 2 varianten, te weten:  

1. Inrichting conform de Lior. 
2. Hoogwaardige inrichting waarbij gebruik gemaakt 

wordt van gebakken of natuursteen materiaal.  

Wel kan het zijn dat er sprake is van hergebruik van reeds 
aanwezige materialen. 

  

 


